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Protokół Nr 3/2007 

 

sporządzony z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wierzchlas  

które odbyło się dnia 13 lutego 2007 roku.  

Początek posiedzenia o godz. 9
00

. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Maria Smolarek – Przewodniczący Komisji 

2. Jan Sarowski – Z-ca Przewodniczącego Komisji 

3. Józef Krzeszowski – Członek 

4. Paweł Pakuła – Członek 

5. Barbara Puczkowska – Członek  

6. Leszek Gierczyk – Sekretarz Gminy 

7. Danuta Urbanik - Inspektor 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Pani Maria Smolarek – Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej. 

 

Porządek obrad: 

1. Sprawozdanie z wykonanych świadczeń rehabilitacyjnych w Ośrodku 

Zdrowia w Mierzycach. 

2. Zaopiniowanie projektu planu ochrony Załęczańskiego Parku 

Krajobrazowego. 

3. Omówienie planu rozwoju oświaty na terenie Gminy Wierzchlas. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Punkt 1 

Sprawozdanie z wykonanych świadczeń rehabilitacyjnych w Ośrodku 

Zdrowia w Mierzycach. 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem jak funkcjonuje rehabilitacja                    

w Mierzycach, ale nie rozumie pewnych kodów zawartych w danym sprawozdaniu. 

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że poprosiła by panią doktor, aby opisała 

takie sprawozdanie, co oznaczają dane kody, jakie to są zabiegi oraz ile osób 

skorzystało z rehabilitacji z wyliczeniem na poszczególne miejscowości. 

Radna Barbara Puczkowska powiedziała, że ilość pacjentów można również 

przedstawić w rozbiciu na poszczególne Ośrodki Zdrowia, tzn. ilu pacjentów 

należących do danego ośrodka skorzystało z rehabilitacji w Mierzycach. Radna 

powiedziała, że skierowanie wypisuje się ogólnie na rehabilitację na jakieś zabiegi, 

a pacjent sam sobie idzie gdzie chce, tylko, żeby ludzie wiedzieli, że w Mierzycach 

istnieje taka rehabilitacja. 

Sekretarz Gminy powiedział, że zrobimy takie ogłoszenie informacyjne, że 

zgodnie z umową z Ośrodkiem Zdrowia w Mierzycach wszyscy pacjenci z terenu 

gminy mogą korzystać z rehabilitacji. 
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Punkt 2 

Zaopiniowanie projektu planu ochrony Załęczańskiego Parku 

Krajobrazowego. 

Przewodnicząca Komisji zapoznała radnych z uwagami, jakie się nasunęły Pani 

Magdalenie Tronina, a dotyczyły terenów znajdujących się na obszarze Gminy 

Wierzchlas. Uwagi te stanowią załącznik do protokołu. 

 

Punkt 3 

Omówienie planu rozwoju oświaty na terenie Gminy Wierzchlas. 

Sekretarz Gminy powiedział, że trzeba by było przygotować strategiczny program 

rozwoju oświaty na najbliższe lata w Gminie Wierzchlas, co pozwoliło by 

racjonalnie planować budżety. Na gminę jest nałożony obowiązek utrzymywania 

oświaty na poziomie odpowiednim zgodnie z przepisami ustawy o systemie 

oświaty. Gmina ma możliwość ustalenia w porozumieniu z Kuratorium Oświaty 

sieci placówek oświatowych. Sekretarz powiedział, że jest docelowe zamierzenie, 

żeby była sieć szkół składająca się z czterech szkół podstawowych i dwóch 

gimnazjów, chodzi o to, aby ustalić harmonogram zmian, żeby to jakoś płynnie się 

odbyło. 

Pani Danuta Urbanik zapoznała radnych ze strukturą organizacyjną placówek 

oświatowych na terenie Gminy Wierzchlas. 

Sekretarz Gminy poinformował, że Minister Oświaty obiecał 5% podwyżki dla 

nauczycieli, okazało się, że w budżecie państwa zabezpieczono na 3,9% podwyżki, 

a 1,1% już samorząd musi znaleźć z własnych pieniędzy. 

Sekretarz poinformował, że nie ma rozbicia w budżecie na poszczególne szkoły 

tylko wszystko jest w razem, aby była opłacalność utrzymania szkół, żeby wyjść na 

zero z wyliczenia Ministerstwa Edukacji, klasa powinna liczyć 18 osób, wtedy 

placówka jest w stanie się utrzymać samodzielnie z subwencji oświatowej.  

Sekretarz poinformował, że w kwietniu zostanie przedstawiony szerszy program 

funkcjonowania oświaty na terenie gminy, to będą dane z ostatnich kilku lat, 

również z realnymi kosztami i może uda się uchwycić przewidywane wydatki na 

przyszły rok. Ponadto Sekretarz powiedział, że pozostałe Komisje stwierdziły, że 

docelowa sieć placówek oświatowych na terenie Gminy Wierzchlas to mają być 

cztery podstawówki i dwa gimnazja, ale od roku szkolnego 2008/2009. W tym 

okresie trzeba by było rozwiązać sposób wykorzystania budynków i przeprowadzić 

konsultacje społeczne z mieszkańcami, trzeba wywarzyć jak najlepsze rozwiązanie. 

Zostaną zasięgnięte informacje z gimnazjów jak wygląda sytuacja dzieci 

przychodzących do pierwszych klas gimnazjów z poszczególnych placówek, czy 

da się zauważyć jakieś różnice w pewnych dziedzinach, ponieważ w małych 

placówkach są klasy łączone i raczej nie da się zrealizować programu w pełnym 

zakresie tak jak w jednej klasie. Dodał, że jeżeli Rada Gminy chciałaby 

zlikwidować placówkę oświatową to do końca lutego musi podjąć uchwałę             
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o zamiarze likwidacji, przedstawia opinię do Kuratorium, Kuratorium albo się 

zgadza albo nie. 

Radny Józef Krzeszowski powiedział, że jeżeli będziemy inwestować w obiekty, 

które mamy zamiar „poddać pod osąd publiczny” to ten „osąd publiczny” będzie 

zawsze na niekorzyść przedstawiających ten projekt. Ludzie muszą przekonać się 

sami, że jeżeli będą dzieci w większej grupie to będą mieli lepszy efekt 

edukacyjny, lepsze warunki i wyższy poziom edukacyjny. 

Przewodnicząca Komisji zaproponowała, że szkoły mogły by zrobić dzień 

otwarty wszystkich placówek, żeby ludzie sobie obejrzeli inne placówki, co im 

można zaproponować, w jakich warunkach dzieci mogły by się uczyć. 

 

Komisja do końca I półrocza 2007 będzie pracować nad podjęciem uchwały           

w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Łaszewie oraz w Strugach. 

 

Punkt 4 

Wolne wnioski i zapytania. 

Sekretarz Gminy powiedział, że sieć telefonii komórkowej ERA zdecydowała się 

na lokalizacje masztu na terenie szkolnym w Wierzchlesie, maszt ma być tak 

zlokalizowany, że nie będzie przeszkadzać w utworzeniu ewentualnego boiska. 

Telefonia Cyfrowa zaproponowała piętnastoletnią dzierżawę z czynszem 1.500 zł. 

miesięcznie. Następnie Sekretarz zapoznał radnych z projektem umowy.  

 

Komisja zaproponowała, aby ERA zwiększyła czynsz za dzierżawę do 2.000 zł. 

miesięcznie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokolant:                                                                                   Przewodnicząca  

                                                                                                   Komisji Rewizyjnej 

Agnieszka Leszczyk                                                               

                                                                                                      Maria Smolarek 

 


